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VII. Kadencja
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PROTOKÓŁ NR 26/17 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  marzec 2017 r.



Protokół Nr 26/17 z dnia  28 marca 2017 roku

z  posiedzenia  połączonych stałych  Komisji  Rady  Miasta  tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,

Sportu, Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i  Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji

Gospodarki  Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  oraz  Prawa  i  Porządku

Publicznego Rady  Miasta  Grajewo,  odbytego  w  dniu  28  marca  2017  roku. Miejsce

posiedzenia  - sala konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200

Grajewo). 

Posiedzeniu przewodniczył – Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i

Rozwoju Gospodarczego Miasta,  Rady Miasta Grajewo

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 14.10

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 20

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Cebeliński Tomasz

4. Chełmińska Scholastyka

5. Chiliński Ryszard

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

7. Dembiński Wiesław Janusz

8.  Fadrowski Zbigniew

9.  Fidura Jerzy

10.Formejster Wojciech Szczepan



11.Grabowska Wioleta

12. Maleszewski Wojciech Dariusz

13. Mścichowski Andrzej

 14. Niewiarowski Andrzej

 15. Opara Anna

 16. Paszkowski Tomasz

 17.Podlaski Kazimierz

 18.Purwin Daniel

 19.Stefańska Monika

 20.Stuchła Marcin 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad:  

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3. Informacja z działalności Centrum Tradycji Mleczarstwa „Muzeum Mleka” za miesiąc

grudzień 2016 r. - budżet , kadra, zamierzenia na 2017 rok.

4. Informacja o działalności zespołu interdyscyplinarnego w roku 2016.

5. Gospodarka odpadami na terenie miasta. Warianty rozwiązań.

6. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXVIII/217/16 Rady Miasta Grajewo z dnia 30

listopada  2016  r.  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  dotyczących

budżetu obywatelskiego na 2017 rok.

7. Działania podejmowane w obszarze promocji Miasta w roku 2016 – sprawozdanie.

8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym; 



b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabywania,zbywania i obciążania nieruchomości

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na

czas nieoznaczony; 

c) dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów do nowego

ustroju szkolnego;

d)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i

podawania napojów alkoholowych;

e) szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych Nagród Burmistrza Miasta

Grajewo – „Wilk Roku”; 

f)  określenia  trybu  postępowania  o  udzielenie  stowarzyszeniom  ogrodowym

prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze miasta Grajewo, dotacji celowych z

budżetu  miasta  Grajewa,  sposobu  ich  rozliczania  i  kontroli  wykonywania  zleconych

zadań; 

g) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo; 

h) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych

za 2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w

Grajewie; 

i) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych

za 2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum integracji Społecznej

w Grajewie;

j) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027 

k) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

10. Wolne wnioski i informacje.

11. Zamknięcie posiedzenia.



Ad 1/-  Otwarcie posiedzenia/.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącego obrad:

pana Kazimierza Podlaskiego - Przewodniczącego Komisji Budżetu ..…..RM.

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad

Dokonał  otwarcia  posiedzenia  połączonych  Komisji  Rady  Miasta,  witając  wszystkie

przybyłe osoby. Stwierdził, że na stan 20 radnych/członków trzech Komisji, aktualnie w

posiedzeniu bierze udział 16, co stanowi  o prawomocności obrad ( quorum).

Ad 2. /-   Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/  .

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Obrad

Poprzez odczytanie przedstawił ustalony porządek obrad Komisji. Następnie zapoznał z

treścią  Wniosku Burmistrza  Miasta  Grajewo  w sprawie rozszerzenia  porządku obrad

o  dodatkowy  punkt  dot.:  Zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt

na terenie miasta Grajewo w 2017 roku”.

/ Wniosek stanowi Zał. Nr 4 do prot./

 Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję

o rozszerzeniu porządku obrad  o dodatkowy punkt pn.: „Zaopiniowanie

projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu opieki nad

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie miasta Grajewo w 2017 roku”.

( głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.)

- jako pkt „8l”

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły porządek obrad przy

uwzględnieniu w/w poprawki.

( głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.)

Porządek posiedzenia - po zmianach:

      W konsekwencji wprowadzonych zmian kolejne podpunkty porządku obrad

otrzymały inną numerację.



1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3. Informacja z działalności Centrum Tradycji Mleczarstwa „Muzeum Mleka” za miesiąc

grudzień 2016 r. - budżet , kadra, zamierzenia na 2017 rok.

4. Informacja o działalności zespołu interdyscyplinarnego w roku 2016.

5. Gospodarka odpadami na terenie miasta. Warianty rozwiązań.

6. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXVIII/217/16 Rady Miasta Grajewo z dnia 30

listopada  2016  r.  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  dotyczących

budżetu obywatelskiego na 2017 rok.

7. Działania podejmowane w obszarze promocji Miasta w roku 2016 – sprawozdanie.

8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabywania,zbywania i obciążania nieruchomości

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na

czas nieoznaczony; 

c) dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów do nowego

ustroju szkolnego;

d)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży

i podawania napojów alkoholowych;

e) szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych Nagród Burmistrza Miasta

Grajewo – „Wilk Roku”; 

f)  określenia  trybu  postępowania  o  udzielenie  stowarzyszeniom  ogrodowym

prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze miasta Grajewo, dotacji celowych z

budżetu  miasta  Grajewa,  sposobu  ich  rozliczania  i  kontroli  wykonywania  zleconych

zadań; 

g) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo; 

h) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych

za 2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów i Kanalizacji

w Grajewie; 

i) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych

za 2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum integracji Społecznej

w Grajewie;



j) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027 

k) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.,

l) przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku”.

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

10. Wolne wnioski i informacje.

11. Zamknięcie posiedzenia.

Ad  3    /-  Informacja  z  działalności  Centrum  Tradycji     Mleczarstwa  „Muzeum

Mleka” za     miesiąc grudzień 2016 r. - budżet   ,   kadra, zamierzenia na 2017

rok.   /

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 5 do prot./

-  wnioskodawca tematu:  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia i  Rodziny Rady

Miasta 

- referują: Dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury pan Tomasz Dudziński oraz Kierownik

Centrum Tradycji Mleczarstwa „Muzeum Mleka”

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  panu  Tomaszowi

Dudzinskiemu dyrektorowi  Grajewskiego Centrum Kultury. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Przedstawił Informację na temat  działalności Centrum Tradycji Mleczarstwa „Muzeum

Mleka” za miesiąc grudzień 2016 r. - budżet , kadra, zamierzenia na 2017 rok.

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad

Podziękował  za  przedstawienie  informacji,  po  czym  wyraził  pozytywną  opinię  na

temat  skali  dotychczasowych  działań  podejmowanych  przez  CTM  „Muzeum  Mleka”.

Następnie otworzył dyskusję.                      

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Planowania ...RM

Zwrócił się z zapytaniem, czy oferty promocyjne wychodzą również poza Grajewo?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Odpowiedział,  że  jest  to  jedynym  z  elementów  strategii  promocyjnej  tego  obiektu.

Planowana jest kontynuacja działań promocyjnych oraz ich intensyfikacja. Zostały  opra-

co9wane materiały i gadżety promocyjne i ich wykorzystywanie w działalności CTM-MM



oraz wstąpienie do Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej. Dodał, że CTM-MM

odwiedzane  jest  przez  osoby  spoza  Grajewa,  w  tym  również  wycieczki  szkolne.  

Pan Wiesław Dembiński- Członek Komisji 

Zapytał, czy Centrum Mleczarstwa współpracuje również z OSM Mlekpol?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Potwierdził współpracę,  po czym przedstawił jej najważniejsze elementy i obszary. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Planowania ...RM

Zwrócił się z zapytaniem, czy jest zainteresowanie wynajmem w CTM-MM części gastro-

nomicznej obiektu?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Odpowiedział,  że  odbył   się  już  przetarg  i  została  wybrana  oferta  na  dzierżawę

pomieszczeń części gastronomicznej, z możliwością uruchomienia od 1 czerwca br. Te-

mat dot.  warunków dzierżawy oraz  zasad funkcjonowania  lokalu  obudował  szerokim

kontekstem merytorycznym. Poinformował,  że jedynym z warunków uruchomienia tego

punktu gastronomicznego, postawionych przez dzierżawcę jest uzyskanie pozwolenia na

napoje                      alkoholowe. Stąd wniosek GCK o zmianę projektu uchwały w spra-

wie ustalenia zasad             usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoho-

lowych.

Pan  Wojciech  Szczepan  Formejster-  Z-ca  Przewodniczącej  Komisji

Oświaty...RM

Zapytał  się  czy  w innych miejscowościach  w tego typu placówkach prowadzona jest

sprzedaż napojów alkoholowych?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Ad vocem odpowiedział, że dużo jest takich placówek np. Opera i Filharmonia Podlaskiej.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Planowania ...RM

Zadał kolejne pytanie, czy lokal  będzie ogólnodostępny?

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Odpowiedział, że taK. 

Pan  Wojciech  Szczepan  Formejster-  Z-ca  Przewodniczącej  Komisji

Oświaty...RM

Poruszył kwestię dot. zaprojektowania,wykonania i montażu napisu na zewnątrz budyn-

ku. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK



Odpowiadając na powyższe pytanie przedstawił planowany harmonogram działań w tym

zakresie. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad

W związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania Informacji będącej przedmiotem analizy. 

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji dotyczącej

działalności Centrum Tradycji Mleczarstwa „Muzeum Mleka” za miesiąc

grudzień 2016 r. - budżet , kadra, zamierzenia na 2017 rok./

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad4 /  -  Informacj  a   o działalności zespołu interdyscyplinarnego     w roku 2016/.

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 6 do prot./

-  wnioskodawca tematu:  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia i  Rodziny Rady

Miasta 

-  referują:  Dyrektor  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Grajewie  pani  Teresa

Kalinowska-Kakareko

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał pani Teresie Kalinowskiej-

Kakareko Dyrektor MOPS w Grajewie. 

Pani Teresa Kalinowska-Kakareko- Dyrektor MOPS

Przedstawiła Informację o działalności zespołu interdyscyplinarnego w roku 2016.

Pan  Wojciech  Szczepan  Formejster-  Z-ca  Przewodniczącej  Komisji

Oświaty...RM

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  wiedza  pozyskana  w  wyniku  monitorowania  realizacji

Programu 500 Plus daje podstawy aby sądzić,  że rządowe dofinansowanie na dzieci

w ramach tego Programu jest przeznaczane przez oboje rodziców  np. na alkohol za-

miast na dzieci?

 Pani Teresa Kalinowska-Kakareko- Dyrektor MOPS



Odpowiedziała,  że nie ma informacji  o  nadużywaniu alkoholu przez obojga rodziców.

Kontynuując powyższy temat stwierdziła, że ww. Program w realnym stopniu wpływa

na:

- poprawę sytuacji dzieci w rodzinie,przeciwdziałanie marginalizacji i degradacji społecz-

nej rodzin dysfunkcyjnych,

- stworzenie optymalnych warunków dla poprawy jakości życia dzieci i rodzin,

- zapobieganie umieszczania dzieci w pieczy zastępczej,

- poprawę funkcjonowania rodzin z problemami opiekuńczo-wychowawczymi.

Pan Wiesław Janusz Dembiński- Członek Komisji

Zapytał, czy ludzie rezygnują z pracy przez „500 plus”?

Pani Teresa Kalinowska-Kakareko- Dyrektor MOPS

Odpowiedziała,  że  nie  występują  znaczące  tendencje  spadkowe,  ponieważ zjawisko

bierności zawodowej nie pojawiło się wraz z 500 plus i jest związane również z innymi

sytuacjami niż opieka nad dzieckiem. Stwierdziła, że nie można tego przypisywać skut-

kom wprowadzenia tego Programu 

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad 

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowa-

nia Informacji będącej przedmiotem analizy. 

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji o działal-

ności zespołu interdyscyplinarnego w roku 2016.

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 5./- Gospodarka odpadami na terenie miasta. Warianty rozwiązań./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 7 do prot./

-  wnioskodawca  tematu:  Komisja  Gospodarki  Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony

Środowiska oraz Parawan i Porządku Publicznego  Rady Miasta 

- referują: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz oraz

Prezes Zarządu PUK Sp. z o.o. pan Mirosław Mielczarek 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad



Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  panu   Bogdanowi

Wojsławowiczowi  Naczelnikowi Wydz. Gospodarki Komunalnej UM.

Pan     Bogdan      Wojsławowicz - Naczelnik Wydz.     Gospodarki Komunalnej UM

Pokrótce omówił Informację dot. stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie

miasta Grajewo oraz jego główne tezy: 

1) Informacja o wdrażaniu systemu gospodarowania odpadami komunalnymi,

2)  Informacja  o  ilości  zebranych  i  przekazanych  do  zagospodarowania  odpadów

zbieranych selektywnie,

3) Analiza finansowa dotycząca roku 2016.

Podsumowując  poinformował,  że  z  powyższej  analizy  wynika,  iż  dla  zbilansowania

systemu ,tj.  wyrównania kwot wydatków i  wpływów, może zajść konieczność zmian

wysokości stawek opłat. Proponuje się, aby stawkę za odbiór odpadów gromadzonych

w sposób selektywny utrzyma na  aktualnym poziomie  tj.  9zł  od  osoby  za  miesiąc,

natomiast stawkę za odbiór odpadów nie gromadzonych w sposób selektywny zmienić

od 1 lipca 2017r. z 13 na 15 zł. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym otworzył dyskusję.

Pan Wiesław Janusz  Dembiński- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem o powody, dla których w przyszłości planuje się wprowadzenie

podwyżkę stawek opłat za selektywną zbiórkę odpadów?

Pan     Bogdan      Wojsławowicz - Naczelnik Wydz.     Gospodarki Komunalnej UM

Odpowiedział,  że  dla  zbilansowania  systemu,  tj.  wyrównania  kwot  wydatków

i wpływów. Dodał, że taki wzrost wysokości stawki pozwoliłby uzyskać wzrost przypisu

( planowanego wpływu) n koniec roku 2017 o kwotę 38.640,00zł. ( przyjmując aktualną

liczbę  osób  z  deklaracji),  co  z  kolei  pozwoliłoby  pokryć  różnice  wynikające

z wprowadzenia  przez BIOM Sp.  z  o.o.,  tabeli  opłat  za  zagospodarowanie odpadów

segregowanych z ZZO w Koszarówce, jak i również rosnące koszty odbioru odpadów

i  wydatków  na  organizację  i  prowadzenie  Punktu  Selektywnej  Zbiórki  Odpadów

Komunalnych. Stwierdził, że być może już na kwietniowym posiedzeniu komisji będą

procedowanie nowe projekty uchwał.



Pan  Wojciech  Szczepan  Formejster  Z-ca  Przewodniczącej  Komisji

Oświaty...RM

Stwierdził,  że  skoro  podwyżka  jest  nieunikniona,  to  w  jego  ocenie  powinna  być

zastosowana solidarnie zarówno za odbiór odpadów gromadzonych w sposób selektywny

jak  i  nieselektywny  (  zmieszany).   Swoje  stanowisko  obudował  kontekstem

merytorycznym.

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad 

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowa-

nia Informacji będącej przedmiotem analizy. 

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji o gospodarce

odpadami na terenie miasta. Warianty rozwiązań.

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad6. /-Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXVIII/217/16 Rady Miasta

Grajewo z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji

społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017 rok./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 8 do prot./

- wnioskodawca tematu: Burmistrz Miasta Grajewo

- referują: p.o. Naczelnika Wydz. Ogólnego UM pani Emilia Piwko

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  pani  Emilce  Piwko

p.o. Naczelnika Wydz. Ogólnego UM.

Pani Emila Piwko- p.o. Naczelnik WO UM

Pokrótce omówiła Sprawozdanie  z wykonania Uchwały Nr XXVIII/217/16 Rady Miasta

Grajewo z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych

dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017 rok.

W wyniku  głosowania  na  projekty  zadań  do  Budżetu  Obywatelskiego  na  2017  rok

największą liczbę głosów otrzymały zadania:

1) w grupie o wartości do 50 000 zł:"Modernizacja - przebudowa placu zabaw dla dzieci

w Parku przy ul. Wojska Polskiego"



2) w grupie o wartości do 90 000 zł:

"Budowa automatycznego systemu nawadniania boisk piłkarskich: Stadion Miejski im.

Witolda Terleckiego,Wyżej wymienione zadania są rekomendowane do realizacji w 2017

roku w ramach środków przeznaczonych na budżet obywatelski.

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym zwrócił  się z zapytaniem, czy zakres rzeczowo-

finansowy rekomendowanych zadań w ramach BO był przedmiotem analizy?

Pan Maciej Paweł Bednarko- Z-ca Burmistrza

Odpowiedział, że koszt tych zadań był analizowany przez Referat Inwestycji UM.

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Zapytał, czy ktoś analizował 8i brak pod uwagę również  to, że system nawadniania

uniemożliwi  wjazd  tirów  ze  sprzętem  niezbędnym  do  organizacji  imprez  na  Boisko

piłkarskie przy Klubie Hades"?

Pan Maciej Paweł Bednarko- Z-ca Burmistrza

Odpowiedział, że temat był analizowany i stad też ustalenia, że wjazd będzie możliwy

pod nadzorem pracowników.

Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Obrad 

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowa-

nia Informacji będącej przedmiotem analizy. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr

XXVIII/217/16 Rady Miasta Grajewo z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie

przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu

obywatelskiego na 2017 rok.

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad.7/-   Działania  podejmowane w obszarze  promocji  Miasta  w roku  2016

– sprawozdanie./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 9 do prot./

- wnioskodawca tematu: Rada Miasta Grajewo



- referują:  Inspektor ds Promocji UM pan Tomasz Strózik

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby  w  tym  punkcie  zabrać  głos?  W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  zarządził

głosowanie w  przedmiocie Informacji dot. działań podejmowanych w obszarze promocji

Miasta w roku 2016.

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji dot. działań

podejmowane w obszarze promocji Miasta w roku 2016.

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad, a następnie o godz.

10.15 ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 10.25.  Po przerwie wznowił obrady

połączonych komisji. 

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad.8/-   Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:/

   a) - wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 10 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo

- referują: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbieta Kozłowska

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmiocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  w  trybie  bezprzetargowym.  Następnie

zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z

brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym - bez poprawek;

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

b) - zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabywania,zbywania i obciążania



nieruchomości  oraz  ich  wydzierżawiania  lub  wynajmowania  na  czas

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 11 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo

- referują: Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbieta Kozłowska

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w przedmiocie  zaopiniowania  uchwały w sprawie  wyrażenia

zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  w  trybie  bezprzetargowym.  Następnie  zwrócił  się

z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem

zgłoszeń zarządził głosowanie.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniająca uchwałę

w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub

na czas nieoznaczony-bez poprawek; 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

c)  -  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  klas  dotychczasowych

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego;

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 12 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo

- referują: Główny Specjalista ds Oświaty UM pani Julita Wiluk 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmiocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie

dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów do nowego

ustroju szkolnego. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie

zabrać głos.

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  w  grajewskich  szkołach  może  dojść  do  zwolnień

nauczycieli w związku z wprowadzaną reformą edukacji? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 



Zapewnił, że w grajewskich szkołach reforma nie doprowadzi do żadnych zwolnień. 

Poinformował również o ogłoszeniu konkursów na dyrektorów przedszkoli nr 1 i 6 oraz

szkół nr 2 i 4. Poruszone tematy obudował szerokim kontekstem merytorycznym.

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowa-

nia ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie dostosowania

sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów do nowego

ustroju szkolnego; 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

d)  -  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad  usytuowania  miejsc

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych;

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./

-  projektodawca  uchwały: Burmistrz  Miasta  Grajewo  na  wniosek  dyrektora  GCK

w Grajewie

- referują: p.o. Naczelnika Wydz. Ogólnego UM pani Emila Piwko

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmiocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  zmieniającą

uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów

alkoholowych.  Następnie  zwrócił  się  z  zapytaniem, czy  ktoś  chciałby w tym punkcie

zabrać głos?

Pani Emila Piwko – p.o. Naczelnika WO UM

Po krotce omówiła istotę, zakres merytoryczny oraz przedstawiła uzasadnienie dla ww.

projektu uchwały.

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy, po czym otworzył dyskusję. 

Pani     Monika     Stefańska   -   Przewodnicząca     Komisj  i   Oświaty...RM

Stwierdziła,  że  będzie  głosowała  przeciw tej  uchwale  ponieważ uważa,  że  sprzedaż

alkoholu w takich obiektach jak Muzeum Mleka które odwiedzane  jest przez dzieci nie



powinna mieć miejsca, ponieważ jest to sprzeczne z istotą działań wychowawczych.

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

W odniesieniu do wypowiedzi  pani  radnej  Stefańskiej  stwierdził,  że jest  to szukanie

elementów do negowania wyłącznie dla samej zasady. 

Pan Dariusz Latarowski -Burmistrz 

Zwrócił uwagę, że sprzedaż napojów alkoholowych prowadzą tego typu instytucje na

terenie polski np. w Operze i Filharmonii Podlaskiej i nikt tego nie kwestionuje. Zwrócił

również  uwagę, że z tytułu wydania zezwolenia na alkohol dochód do budżetu to ok.

2tys. zł. Ponadto, będzie stanowiło to element konkurencyjność dla innych lokali.

Pan  Wojciech  Szczepan  Formejster-  Z-ca  Przewodniczącej  Komisji

Oświaty...RM

Stwierdził, że w przyszłości procedowany dokument wymaga kompleksowych zmian.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Powiedział,  że  w  jego  ocenie  podjęcie  uchwały  która  umożliwi  sprzedaż  napojów

alkoholowych w lokalu gastronomicznym posiada  uzasadnienie merytoryczne. 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowa-

nia ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniająca uchwałę

w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania

napojów alkoholowych – bez poprawek

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad, a następnie o godz.

11.20 ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 11.35.  Po przerwie wznowił obrady

połączonych komisji. 

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

e)-  szczegółowych  warunków  i  trybu  przyznawania  dorocznych  Nagród

Burmistrza Miasta Grajewo – „Wilk Roku”; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 14 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo 



- referują: p.o. Naczelnika Wydz. Ogólnego UM pani Emila Piwko

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmi9ocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie

szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych Nagród Burmistrza Miasta

Grajewo – „Wilk Roku”.Następnie  zwrócił  się z  zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym

punkcie zabrać głos?

Pani Emila Piwko – p.o. Naczelnika WO UM

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zgłosiła wniosek formalny o rozszerzeniem ilości nagród o kategorię „Służba Zdrowia”,

ponieważ takie są oczekiwania mieszkańców. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Powiedział, że w jego ocenie jeśli jest takie zapotrzebowanie społeczne, to takie osoby

można nominować do nagrody w kategorii „Osobowość Roku”.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Stwierdził,  że  jeśli  jest  takie  zapotrzebowanie  społeczne  to  jest  za  rozszerzeniem

kategorii.

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowa-

nia ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie szczegółowych

warunków i trybu przyznawania dorocznych Nagród Burmistrza Miasta

Grajewo – „Wilk Roku”- z poprawką polegającą na rozszerzeniu w

ustalonych dziedzinach nagród o kategorię – SŁUŻBA ZDROWIA ( w par. 1

ust. 1 dodanie punktu 6 o treści: „Służba Zdrowia” – za poprawką głosów 12,

głosów - wstrz., głosów przeciw-0).

Głosowanie za uchwałą wraz z ww. poprawką:

/ głosowanie: 20 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

f) - określenia trybu postępowania o udzielenie stowarzyszeniom ogrodowym

prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze miasta Grajewo, dotacji



celowych z budżetu miasta Grajewa, sposobu ich rozliczania i kontroli wyko-

nywania zleconych zadań; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 15 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo 

- referują: Sekretarz Miasta pan Ryszard Wolwark 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmiocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie

określenia trybu postępowania o udzielenie stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym

rodzinne ogrody działkowe na obszarze miasta  Grajewo,  dotacji  celowych z  budżetu

miasta Grajewa, sposobu ich rozliczania i kontroli wykonywania zleconych zadań.

Pan Ryszard  Wolwark- Sekretarz Miasta

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Poinformował, że Zarząd Rodzinnego Ogrodu Działkowego „ Oaza” w Grajewie zwrócił

się z prośbą do Burmistrza Miasta Grajewo o przyznanie dotacji celowej na modernizację

urządzeń  ogrodowych.   Zgodnie  z  obowiązującym  prawem  organy  administracji

rządowej i jednostek samorządu terytorialnego tworzą warunki dla rozwoju rodzinnych

ogrodów  działkowych,  zaś  stowarzyszenia  ogrodowe  prowadzące  ROD  na  obszarze

danej  gminy  może  otrzymać  dotację  celową  z  budżetu  gminy  z  zastosowaniem

odpowiednich przepisów prawnych. 

Pan  Wojciech  Szczepan-  Formejster-  Z-ca  Przewodniczącej  Komisji

Oświaty...RM

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  został  rozwiązany  problem  związany  z  odpadami

gromadzonymi na terenach ogrodów działkowych?

Pan Dariusz Latarowski - Burmistrz 

Ad  vocem  odpowiedział,  że  prowadzone  są  rozmowy  z  przedstawicielami  tych

stowarzyszeń w celu  przekonania  ich  do wyposażenia  tych terenów w pojemniki  na

odpady. 

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji

Powiedział, iż uważa, że przed udzieleniem dotacji należałoby poprosić o udostępnienie

sprawdzania finansowego stowarzyszenia ubiegającego się o dotację. Stwierdził równie,

że w jego ocenie działalność tych stowarzyszeń powinna być bardziej transparentna. 



Pan Ryszard  Wolwark- Sekretarz Miasta

Odpowiedział, że  możemy jedynie  żądać sprawozdań finansowych z udzielonej dotacji.

Nie mniej jednak dodał, że temat zbada.

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowa-

nia ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia

trybu postępowania o udzielenie stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym

rodzinne ogrody działkowe na obszarze miasta Grajewo, dotacji celowych

z budżetu miasta Grajewa, sposobu ich rozliczania i kontroli wykonywania

zleconych zadań-bez poprawek;

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

g) - przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta

Grajewo; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 16 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo 

- referują: Kierownik Referatu Pozyskiwania Środków  UM pan Tomasz Poniatowski

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmiocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie

przystąpienia  do  sporządzenia  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Miasta  Grajewo.

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w

związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  przystąpienia

do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo-bez

poprawek; 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.



h) -     zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków

obrotowych  za  2016  rok     samorządowego zakładu  budżetowego –  Zakładu

Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie;

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 17 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo 

- referują:Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmiocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie

zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za

2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów i  Kanalizacji

w Grajewie.  Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać

głos,  a  w związku  z  brakiem zgłoszeń zarządził  głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zwolnienia

z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za

2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów

i Kanalizacji w Grajewie-bez poprawek; 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

i) -     zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków

obrotowych za  2016 rok     samorządowego zakładu budżetowego – Centrum

Integracji Społecznej w Grajewie;

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 18 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo 

- referują:Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmiocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie

zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za



2016  rok  samorządowego  zakładu  budżetowego  –  Centrum  Integracji  Społecznej

w Grajewie.  Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać

głos,  a  w związku  z  brakiem zgłoszeń zarządził  głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zwolnienia

z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za

2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum Integracji

Społecznej w Grajewie-bez poprawek 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/.

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

j) -zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 –

2027 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 19 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo 

-  referują:Skarbnik  Miasta  pani  Edwarda  Wiśniewska  oraz  Burmistrz  pan  Dariusz

Latarowski

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027. Następnie

otworzył dyskusję.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Omówił  istotę oraz zakres  merytoryczny ww. projektu uchwały.  Szczegółowo omówił

temat dot.  postępowania sądowego w  związku z zamiarem wniesienia przez Miasto

Grajewo  apelacji  od  wyroku  Sądu  Okręgowego  w  Łomży  do  Sądu  Apelacyjnego  w

Białymstoku w sprawie kary umownej za nieterminowe wykonanie umowy przez spółkę

PRIBO-EPB  w  Ełku(  wykonawca  zadania  w  ramach  projektu   p.n.”  Rozwój  oferty

turystycznej Miasta Grajewo poprzez inwestycje w budowę infrastruktury turystyczno-

rekreacyjno-sportowej”) i zabezpieczenia środków w kwocie 100 000zł. Temat obudował

szerokim kontekstem merytorycznym, informując o negatywnych skutkach finansowych

dla budżetu miasta,  jeśli  winnym opóźnień w realizacji  zadań będą władze Grajewa.



Podkreślił, że sukcesem obecnej kadencji było doprowadzenie do oddania tego obiektu

do  użytku.  Podkreślił,  że  wspólne,  nieustające  wysiłki  doprowadziły  do  tego,  że

sztandarowa inwestycja Grajewa została ukończona i oddana do użytku mieszkańcom,

którzy niecierpliwie czekali na finał tej pracy.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji/Rewizyjnej

Przypomniał,  że  temat  ten  był  również  kontrolowany  przez  Komisję  Rewizyjną  RM

i przypomniał jej ustalenia.

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowa-

nia ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027

-bez poprawek;

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

k) - zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 20 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo 

-  referują:Skarbnik  Miasta  pani  Edwarda  Wiśniewska   oraz  Burmistrz  pan  Dariusz

Latarowski

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś

chciałby w tym punkcie zabrać głos?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny oraz uzasadnienia dla proponowanych zmian

finansowych.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zwróciła się z zapytaniem o realizację zadania p.n. „ Montaż aktywnego przejścia dla

pieszych na ul. Dwornej w Grajewie”.



Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział,  że  bardzo  ważnym  elementem  organizacji  ruchu  drogowego  jest

zapewnienie bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych. W tym celu wykorzystywane są

nowe technologie. Stąd też wprowadzane są nowe rozwiązania:

-  dwa  przejścia  (na  ul.  Ełckiej  i  ul.  Wojska  Polskiego)  zostały  doświetlone,  teraz

przyszedł czas na pierwsze w mieście aktywne przejście.

System  poprawiający  bezpieczeństwo  zarówno  pieszych  jak  i  kierowców  zostanie

zamontowany na ul. Dwornej (okolice marketu Biedronka). Przejście ma na celu ochronę

pieszego w momencie, gdy znajduje się na przejściu lub w jego bezpośredniej okolicy.

Składać  będzie  się  m.in.  z  czujników  ruchu,  punktowych  elementów  odblaskowych,

zebry, znaków drogowych z pulsacyjnymi lampami i nawierzchni antypoślizgowej. Dzięki

zamontowanym  elementom  kierowca  otrzyma  sygnał,  że  w  rejonie  pasów  „coś  się

dzieje” i odpowiednio wcześnie będzie mógł zwolnić. Stwierdził, że aktywne przejście

w naszym mieście  będzie  przejściem pilotażowym.  Jeżeli  się  sprawdzi,  zastosowanie

znajdzie w innych lokalizacjach. Koszt wybudowania przejścia w pełnym wyposażeniu

sięga nawet kilkudziesięciu tysięcy zł.  To jednak mniej, niż wybudowanie sygnalizacji

świetlnej.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zwróciła  się  z  zapytaniem o  zwiększenie  kwoty  40  000zł  na  zakup  komputerów do

urzędu?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział,  że  potrzebne  są  komputery  wyposażone  w  nowszy  i  aktualizowany

system operacyjny jak również wskazał na potrzebę zakupu Plotera ze skanerem.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok-bez poprawek

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/.

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

l)  -    przyjęcia     „Programu  opieki  nad  zwierzętami     bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami

na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 21 do prot./

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo 

- referują:Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wjsławowicz

Pan Kazimierz Podlaski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  procedowanie w  przedmiocie  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie

przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku.  Następnie zwrócił się

z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem

zgłoszeń  zarządził  głosowanie  w  sprawie  pozytywnego  zaopiniowania  ww.  projektu

uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie z przyjęcia

„ Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku – bez

poprawek.

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

Pan Kazimierz Podlaski   - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 9/-    Przyjęcie  protokołu z  poprzedniego wspólnego posiedzenia  Komisji

Rady Miasta./ 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący O  brad

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji,

który  wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu

zarządził głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 25/17 z dnia  21 lutego

2017 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag, co do

treści.

( głosowanie: 14 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 10/- Wolne wnioski i informacje./

Pan Kazimierz Podlaski– Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”. 



Pan  Wojciech  Szczepan  Formejster-  Z-ca  Przewodniczącej  Komisji

Oświaty...RM

Zwrócił się z zapytaniem co z siecią gazową?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrza

Odpowiedział, że budowa sieci gazowej jest bardzo istotna dla naszego miasta. Urząd

ma już  podpisane  listy  intencyjne  z  gazowymi  Spółkami  Skarbu  Państwa  -  Polskim

Górnictwem  Naftowym  i  Gazownictwem oraz  Polską  Spółką  Gazownictwa  w  celu

podjęcia kolejnych działań zmierzających do budowy sieci gazowej. Postępowania te

objęte  są  klauzulą  poufności,  dlatego  żadnych  szczegółów  nie  może  zdradzić.

Rozważana jest budowa stacji rozprężeniowej gazu przy ul. Ekologicznej (obecnie Punkt

Selektywnej  Zbiórki  Odpadów  Komunalnych,  który  zostanie  przeniesiony  na  teren

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych. Sieć gazowa powinna zostać tak zbudowana, aby

była przystosowana do gazu ziemnego. Dodał, że temat jest w trakcie różnych prac

przygotowawczych, obliczeniowych związanych z zapotrzebowaniem i produkcją. 

Pan  Wojciech  Szczepan  Formejster-  Z-ca  Przewodniczącej  Komisji

Oświaty...RM

Zwrócił się z zapytaniem o realizację Programu Mieszkanie Plus. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrza

Odpowiedział,  że  30  marca  w  Urzędzie  Wojewódzkim  w  Białymstoku   będzie

podpisywany list intencyjny przez BGK Nieruchomości S.A. Budowę mieszkań sfinansuje

fundusz zarządzany przez BGK Nieruchomości S.A. Listy intencyjne, zostaną podpisane

w  obecności  wojewody  podlaskiego,  zakładają  współpracę  spółki  z  gminami  przy

realizacji  projektów inwestycyjnych obejmujących budownictwo mieszkaniowe. Celem

jest ograniczenie deficytu mieszkaniowego na terenie województwa podlaskiego. Udział

w  programie  Mieszkanie  Plus  w  znacznym  stopniu  poprawi  warunki  mieszkaniowe

w Grajewie. Skorzystają mieszkańcy, których nie stać na zakup własnego mieszkania,

a  jednocześnie  mają  zbyt  duże  dochody,  by  otrzymać  lokal  komunalny.  Potrzeby

mieszkaniowe  w  naszym  mieście  są  ogromne.  Na  mieszkania  komunalne  oczekuje

w Grajewie ponad 100 rodzin, zaś na lokale oferowane przez TBS – około 170 rodzin. 

Będąc przy głosie poruszył również inne tematy dot.:

1)Remontu  przejazdu  kolejowego  w  ciągu  drogi  krajowej  nr  61,  ul.  Piłsudskiego

w Grajewie 

Ze względu na zły stan techniczny przebudowa przejazdu stała się konieczna. Inwestycję



planowano już w listopadzie ubiegłego roku, niestety z różnych względów nie udało się

jej przeprowadzić. Już w kwietniu br. służby kolei wejdą na plac budowy, by zrealizować

zadanie.

2) Budowy ronda na skrzyżowaniu ulic: Konopskiej, Kolejowej, Szkolnej z Drogą Krajową

nr 61 w Grajewie

Realizacja  zadania  planowana  jest  w  maju  br.  Opracowanie  koncepcyjne  obejmuje

wymianę  nawierzchni  jezdni  na  wskazanym  skrzyżowaniu,  przebudowę  nawierzchni

chodników dla pieszych, wprowadzenie elementów uspokojenia ruchu (wyspy dzielące

i  kanalizujące  ruch),  poprawę  geometrii  skrzyżowania,  wymianę  parametrów

bezpieczeństwa ruchu (np. bariery ochronne).  Podstawowym zadaniem tego projektu

jest  m.in.  uporządkowanie  całej  organizacji  ruchu.  Zadanie  wykona  konsorcjum:

Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe UNIDROG i  Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe

UNIROL z Grajewa za prawie 700 tys. zł. Wykonawca zrealizuje inwestycję w ciągu 70

dni od dnia zawarcia umowy.

3) dworca PKP

Odbył się cykl spotkań z partnerami - Agencją Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa

oraz  Ośrodkiem  Doradztwa  Rolniczego.  Wewnętrzna  przestrzeń  budynku  została  już

”podzielona”.  Zostało  też  zawarte  porozumienie  z  Wojewódzkim  Konserwatorem

Zabytków w sprawie zmian, które muszą być dokonane podczas adaptacji budynku na

potrzeby  ww.  instytucji.  Część  dworcowa  pozostanie  z  zachowaniem  historycznego

i starego wyglądu. Z zewnątrz obiekt będzie prezentował się w niezmienionym kształcie.

Obecnie trwają przygotowania dotyczące podziału gruntów.

Ad 11/- Zamknięcie Obrad

Pan Kazimierz Podlaski– Przewodniczący Obrad

W  związku  z  wyczerpaniem  wszystkich  tematów  objętych  porządkiem  posiedzenia

podziękował za udział, zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: B.Poniatowska 

(naczelnik BRM)

                                                              Przewodniczący Obrad

                                                                / Przewodniczący Komisji Budżetu... ....RM

                                                                              Kazimierz Podlaski



  

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.

                                                                               



Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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